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Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

18. december 2017 - Kl. 17:00 til 19:30 – Ravnshøj Skoleafdeling 

Efterfølgende julefrokost med alt hvad der hører sig til 

 
 

Fraværende: Peter Aaby Larsen 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

 

Dagsordnen godkendt. 

2. Økonomi 

Gennemgang af økonomirapport. 

Opdatering af budgetproces – økonomiudvalg har 
forinden afholdt møde.  

Gitte Bærbak deltager. Evt. bilag uddeles på mødet. 

Økonomien som forventet.  

Det tegner til et underskud på 3,5 mio. kr. 
Udvalgte poster kommenteret. 

Rapporten taget til efterretning. 

Økonomifølgegruppe afholder møder i januar. 
Processen og overvejelser ift. budgetlægning blev 

gennemgået.  
Vedr. budget 2018 er det meldt ud, at 

eksklusionsdelen giver et underskud på 3,5 mio. kr. 

Der følges op herpå i økonomifølgegruppen. 

3. Nyt fra elevrådet  

Evt. nyt fra elevrådsrepræsentanter. 
 

Bangsbostrand: 

Møde på mellemtrinnet, ønsker om forbedringer på 
udenomsarealer, mørklægningsgardiner, bedre og 

billigere mad i skolebod. 
Udskolingen ønsker ”fredagscafé”, nye gardiner og 

maling. 

Ift. planer om renovering må man påregne, at 
ønskerne ikke umiddelbart imødekommes, da flere af 

ønskerne måske indgår i disse planer. 
Referat vil fremover blive sendt til bestyrelsen. 

Ravnshøj: 

Problemet med manglende elevstemme fra Ravnshøj 
blev bemærket. Løsningsmuligheder blev drøftet. 

Anna Mette Jewkes påtager sig at være elevernes 
stemme fremover. 

4. Valgfag 

Drøftelse af valgfagsordning 

 

Hvordan sikres de bedste valgfagshold på vores 
skoleafdelinger. 

Problemet med transport til og fra valgfag blev 
bemærket herunder, at de ligger meget sent. 

Valgfagssamarbejdet mellem Bangsbostrand og 

Ravnshøj muliggør flere tilbud. 
Også fremover skal det være en mulighed at 

samarbejde med ungdomsskolen også om 
aftenundervisning, når blot betingelserne er tydelige 

ved tilmeldingen. 
Skolebestyrelsen orienteres om valgfagsviften. 

Eleverne kan komme med forslag til, hvilke fag der 

udbydes. 

5. Valg 

Åbent punkt – hvem stiller op igen. Hvad tænker vi om 
størrelse på bestyrelse – organisering mv. 

En arbejdsgruppe drøfter, om det er relevant, at der 

sidder repræsentanter fra foreninger og 
erhvervslivet. 

Mulighed for plads til repræsentant fra 

ungdomsuddannelserne blev bemærket. Det kunne 
måske være en UU-vejleder. 
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Tanker om lokalråd, som sikring af den enkelte 
afdelings stemme blev løftet. 

Bestyrelsen kan måske blive for stor, så den ikke 
bliver effektiv. 

Skal det i højere grad være beskrevet, hvad man går 

ind til, hvis man vælges til skolebestyrelsen? 
Brian Sleimann Thomsen vil komme med et udspil til 

beskrivelse. 
Der er forslag om, at halvdelen er på valg hvert 

andet år for at sikre kontinuiteten. 

Forslag til ny styrelsesvedtægt fremsættes. 
Udfordring med rekruttering af udskolingsforældre 

blev bemærket. 
Et medlem overvejer at stille op igen. To andre stiller 

helt sikkert ikke op. 

6. Værdigrundlag 

Opsummering efter møde med SFO personale. Overlevering 

Pædagoger og lærere er ved at finde sammen i et 

tættere samarbejde. 

Pædagoger skal indstille sig på underviserrollen. 
Udfordring med at finde tid til fælles forberedelse 

mellem lærere og pædagoger. 
Arbejde med at skabe kvalitet i den reducerede SFO-

tid. 
Pædagoger føler, de mangler en stemme i 

skolebestyrelsen. 

Processen er afsluttet. 

7. Øvrigt: 

Orientering omkring skemaændringer 15/1-18 
Formøde 25/1-18 kl. 17 med skolechefen 

Nyt skema pr. 15. januar uden omfattende 

ændringer. 
Afdelingslederne laver en kommentar til større 

skemaændringer med opfordring til at kontakte 
afdelingslederen, hvis man er i tvivl om noget. 

Bestyrelsen indkaldes til møde 25. jan. med 

skolechefen ift. fastansættelse af distriktsleder. 

8.  Eventuelt Forældrerepræsentanter har ikke været  

tilfredse med processen omkring forældreinvolvering 
ift. renovering i Ravnshøj. Man føler sig ikke rigtig 

hørt. Lærerene føler sig derimod godt inddraget og 

synes, det har været en god proces. 
Der skal ansættes ny pædagog i Ravnshøj. En 

forældrerepræsentant fra bestyrelsen fra Ravnshøj 
deltager i ansættelsesudvalget. 

 

Medlemmer af bestyrelsen 

Lars Sørensen, Gærum skoleafdeling 

Mette Neist, Heldagsskolen 
Henriette Hartvig, Ravnshøj skoleafdeling 

Karina Svensen, Ravnshøj skoleafdeling 
Anja Svendsen, Gærum skoleafdeling 

Kåre Venø Olesen, Bangsbostrand skoleafdeling 

Marianne Bøgh, Bangsbostrand skoleafdeling 
Peter Aaby Larsen, Bangsbostrand skoleafdeling 

Carsten Kassow, Bangsbostrand skoleafdeling 
Brian Sleimann Thomsen (rep. for erhvervslivet) 

Carsten Vejby (rep. for foreningslivet) 

Andreas Sommer Jensen (8A), elevrådsrepræsentant, Bangsbostrand Skoleafdeling. 
Anna Mette Jewkes, Ravnshøj skoleafdeling (medarbejderrep.) 

Søren, Bangsbostrand skoleafdeling (medarbejderrep.) 
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Troels Gaardbo, Gærum skoleafdeling. (afdelingsleder) 
Jette Overmark, konstitueret distriktsleder 


